
Protokoll vid sammanträde med Djurgårdens 
IF:s Överstyrelse den 21.1.1957 på Stadion. 
Närvarande: Åke Dunér, Karl-Erik Nordlund, 
Gunnar Binman, Stig Eckerbrant, Hilding Löv- 
dahl, Ingvar Norén.
Förhindrad närvara: Karl Liliequist.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade följande representanter från oriente

ringssektionen välkomna: Stig Hammar, Björn Haneck, Gösta Dahlberg, Richard Eriksson, Arne 
Permert, Vivan Lövgren, Karin Johnsson. Stig Hammar överlämnade med några väl valda ord 
”Sandströms Minne", som efter 20 år nu slutat att vandra i orienteringssektionen enl. 
statuterna för detsamma. Han uppläste inskriptionen samt namnen på dem, som erhållit 
inteckning i priset under de gångna 20 åren.

Ordföranden tackade orienteringsektionen för det av konstnären och djurgårdaren 
Bengt Lissegård vackert skurna fatet, samt utbringade ett leve för Djurgårdens Idrotts

förenings orienteringssektion.
Sedan orienteringssektionens styrelse avlägsnat sig, beslöts enhälligt att 

priset t.v. skulle upphängas i ÖS sammanträdesrum.
§ 2.

Från brottningssektionen infunno sig Lennart Öberg och Bertil Anér, vilka lämnade 
en redogörelse för den av sektionen tillämnade brottningsgalan 14.-15.2 i Eriksdalshallen. 
Tävlingen skulle genomföras i 5 viktklasser. 12 st. utlänningar från 5 nationer voro 
klara, bl. a ett antal bulgarer.
Kostnadskalkyl:

Resekostnader och traktamenten 
Svenska brottare tills. 12 st.
Utländska brottare " 15 " allt som allt
Hyra av Eriksdalshallen 2 kvällar
Diverse utgifter, vakter, affischer trpt m.m.

Kr. 16,000:-
Antagbara inkomster:
2 kvällar med c:a 4,000 pers. à Kr.5:- Kr. 20,000:-
Försäljning av utl. brottare Kr. 2,000:-

Kr. 22,000:-
Beslöts att godkänna kalkylen, varefter ordföranden önskade sektionen lycka 

till med arrangemangen.
§ 3.

På förfrågan av Öberg förklarade sig ÖS villigt att omhändertaga till förvar Gottfrid 
Svenssons efterlämade priser och medaljer.

§ 4.
Meddelade ordföranden, att Djurgårdens Supporters Club den 2.3 skulle fylla 10 år. 

Beslöts att uppvakta med föreningen stora bronsjetong.
§ 5.

På anmodan av ordförande åtogo sig Rinman och Eckerbrant att till nästa samman
träde framskaffa uppgifter om influtna medlemsavgifter jämfört med år 1955.

§ 6.
Meddelade kassören, att det tidigare på Anna Dettners privata postgirokonto



innestående beloppet Kr.500:- för föreningenskonståkning numera inbetalts till föreningens 
postgiro med avdrag för div. av Fru Dettner förskotterade utgifter.

§ 7.
Meddelade kassören att Herr Palm inbetalt sin skuld Kr.30,000:- jämte förfallna 

räntor och rättegångskostnader.
§ 8.

Beslut om dag för inkallande av ordförandekonferensen bordlädes.
§ 9.

Konfirmerades årsmötesbeslut av 1955, att räkenskapsåret t.v. är 1.7.-30.6.
§ 10.

På förekommen anledning beslöts, att årsmötesprotokoll skulle föreligga i färdigt 
skick senast 14 dagar efter årsmöte.

§ 11.
Anmodades samtliga kontaktmän att snarast infordra bidrag från sektionerna till 

”Djurgårdaren", så att densamma kunde utkomma snarast efter årsmötet den 12 mars.
§ 12.

Representanter från föreningen hade kallats till sammanträde med Svenska Skid
förbundet den 24.1 för beslut om Svenska Skidspelens av förflyttning på grund av det 
envisa blidvädret.

§ 13.
Frågan om prisanskaffning till Svenska Skidspelen bordlades i avvaktan på beslut 

enl. § 12 ovan.
§ 14.

Då intet mer förefanns, förklarade ordföranden sammanträdet avslutat.


